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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Skatteministeren

1. december 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 68

Med henvisning til indlægget "Et godt tilbud til skatteministeren" i Politiken den 

29. november 2009 bedes ministeren oplyse, om det kan bekræftes, at der er 

sager, der er anket til vurderingsankenævnene, der ikke er afgjort 5 år efter, 

at klagen er indgivet, og om ministeren i givet fald finder det acceptabelt. I 

forlængelse heraf bedes ministeren oplyse den gennemsnitlige 

sagsbehandlingstid for sager i vurderingsankenævnene.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand
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